
268/2017 w sprawie zmiany WPF Powiatu Myśliborskiego 

 

Zgłoszona przez Panią Wiolettę Drzewińską interpelacja podczas XLVI sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu w dniu 18 grudnia 2017 roku.  

 

Treść zapytań: Dlaczego Zarząd Powiatu w Myśliborzu nie dokonał zmiany w WPF Powiatu 

Myśliborskiego na podstawie mojego wniosku z dnia 5 października 2017r. dotyczącego 

przesunięcia kwoty 1 150 000 zł na zwiększenie kapitału zakładowego spółki Szpital w Barlinku 

oraz dotację na zakup tomografu komputerowego dla spółki Szpital w Dębnie skoro nie 

zaplanowano pieniędzy na szpitale w budżecie na 2018r.? 

 

Treść odpowiedzi: Informuję, że zmiany w budżecie powiatu  dokonuje Zarząd Powiatu. 


